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Raadadviescommissie Welzijn 
(14589\.....) 

 
 

BESLUITENLIJST 
 
 
Datum  : dinsdag 6 maart 2012 
Tijd  : 19.30 uur 
Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 
 
Aanwezig : de heer C. Nijhoff (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  
    (raadslid GBN), mevrouw M.J. van de Logt (burgercommissielid GBN),  

  de heer F.C.M. van het Hoofd (raadslid CDA), mevrouw P.M. Scheffers –  
  van Vuuren (burgercommissielid CDA), de heer L.D. van Lith (raadslid  
  VVD), de heer J.A. Kapelle (burgercommissielid VVD), de heer G.J. van  
  Weelden (raadslid SGP), de heer J.H. Vink (burgercommissielid SGP),  
  mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer J. Stern (burgercommissielid  
  PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer B. Koolhaas  
  (plaatsvervangend burgercommissielid LB), de heer drs. E.J. van Tellingen  
  (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer  
  ing. H.A. Verwoert (wethouder) en de heer J.C. Koedam (wethouder). 
 

Afwezig m.k. : de heer H.J. Verseijl (raadslid CDA), de heer C.F. van Wendel de Joode  
    (raadslid VVD) en de heer M. den Besten (burgercommissielid LB). 
 
Nr. Omschrijving agendapunt 
1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er is bericht van 

verhindering ontvangen van de heer Den Besten (LB), de heer Van Wendel de 
Joode (VVD) en de heer Verseijl (CDA). Deze worden vervangen door de heer 
Koolhaas (LB), de heer Van Lith (VVD) en de heer Van het Hoofd (CDA). 

2. Spreekrecht burgers 
 In deze vergadering is gebruik gemaakt van het spreekrecht door: 

� De heer A. Kip m.b.t. agendapunt 7.4; 
� Mevrouw A. Brals m.b.t. agendapunt 7.4; 
� De heer F. Mocking m.b.t. agendapunt 7.4; 
� Mevrouw N. Dibbets m.b.t. agendapunt 7.4 en 
� Mevrouw A.J.M. Verhaar m.b.t. agendapunt 7.4. 

3. Vaststelling agenda 
 Wethouder Verwoert verzoekt de commissie om toestemming voor het geven van 

een inleidende presentatie bij het agendapunt 7.4 
De commissieleden kunnen zich vinden in het verzoek van de wethouder. 
 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

4. Presentaties 
 De heer P. van Wesemael (voorzitter Stichting Stroomhuis) geeft informatie over 

de uitvoering van het project Natuur- en Milieueducatie (NME) op basisscholen. 
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5. Besluitenlijst van de vergadering van 31 januari 2012 (inclusief Lijst toezeggingen) 
 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 
6.1 Lijst ingekomen stukken 
Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Welzijn als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

6.2 Mededelingen 
- portefeuillehouders 
- commissieleden 
- regionale samenwerking 

 Wethouder Verwoert doet een aantal mededelingen: 
- LANDER: in de komende raadcyclus zal de raad om instemming worden 

gevraagd met de regionale herstructureringsaanvraag WSW. Dit gaat naar 
verwachting voor Rivierenland om een bedrag van circa 40 miljoen; 

- Regionaal Infrastructuur Werk en Inkomen (RIW): er wordt regionaal 
hard aan een oplossing gewerkt, waarvoor consensus lijkt te bestaan. Nog 
voor de zomer wordt hiervoor instemming van uw raad gevraagd; 

- School Est: door een privaat initiatief is de plaatselijke school opgeknapt, 
waarvoor dank. Echter heeft de uitvoering deels ook plaatsgevonden op 
tijdstippen waar sommige bewoners zich aan hebben gestoord. Hiervoor is 
Fluvium gewaarschuwd, die dit al met betrokkene heeft gecommuniceerd; 

- Transitie Jeugdzorg: hierover is al een informerende Memo aan uw raad- 
en commissieleden verstrekt. Ook hiervoor een regionale aanpak, waarbij 
rekening gehouden wordt met (mogelijke) clustervorming m.b.t. 
samenwerking bij deelnemende gemeenten; 

- Transitie AWBZ: ook dit wordt regionaal opgepakt;  
- Regio Rivierenland: bijeenkomst met uitvoerende partijen. Komende tijd 

frequent overleg m.b.t. de uitvoering transitie; 
- Vluchtelingenwerk Zuid & Oost Nederland: vandaag is bekend geworden 

dat er een faillissementsaanvraag is ingediend bij de rechtbank. 
7. Stukken ter advisering 
7.1 Voorstel tot vaststelling van de Beleidsnota reïntegratie Wwb Neerijnen 2012-2015 

(2012-02-14347) 
 De heer Stern (PvdA) is het met de wethouder eens dat mensen die een 

arbeidshandicap hebben, maar wel willen werken die mogelijk zoveel mogelijk 
moeten krijgen. Maar dat mensen die kunnen werken, doch daar onvoldoende 
achter aan gaan of gewoonweg niet willen werken, dit verplicht opgelegd moeten 
kunnen krijgen. Hij ziet daarop graag beleid van de wethouder. 
Toezegging wethouder Verwoert: zegt in het 2e kwartaal van 2012 nog een 
voorstel tot beleidsvaststelling in de raad te brengen om WWers zonder extra 
vergoeding tot uitvoeren van werkzaamheden te verplichten. 
De heer Kapelle (VVD) verwijst naar pagina 9 van de beleidsnota, hierin is belang 
te lezen van talentontwikkeling, waarbij een goede opleiding helpt bij het vinden 
van een baan. Daarbij merkt hij op dat er een groot uitvalpercentage is bij 
voortijdige schoolverlaters. Hoe denkt de wethouder dat probleem aan te pakken en 
wat zijn daarbij de te behalen doelstellingen. 
Toezegging wethouder Verwoert: zegt hierover beleidsmatig nog in gesprek te 
zijn met de ambtelijke organisatie en dit vervolgens cijfermatig te vertalen, 
waarvan hij de uitkomsten zal communiceren met de raad- en commissieleden. 
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Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

7.2 Voorstel tot vaststelling van de Maatregelenverordeningen Wwb/IOAW/IOAZ 
2012 (2012-02-14558) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

7.3 Voorstel tot vaststelling van de Toeslagen- en verlagingenverordening Wwb 
Neerijnen 2012 (2012-02-14557) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

7.4 Voorstel tot instemming toekomst Peuterspeelzaalwerk Neerijnen (2012-02-14127) 
 Wethouder Verwoert geeft een presentatie over de aanleiding, het gelopen 

proces, de participatie van de ouders en de scholen daarin en de uiteindelijke 
cijfermatige uitkomst die via het raadsvoorstel voor ligt. 
 
De heer Beukers (LB) pleit tegen capaciteitsvermindering in het aanbod van 
dagdelen openstelling peuterspeelzalen. Desnoods moet hier meer geld voor 
beschikbaar komen. 
De heer Stern (PvdA) zegt niet echt gelukkig te zijn met de financiering vanuit de 
reservering LEA-gelden. Die reservepot komt daardoor onder druk te staan. Hij 
verwacht dan ook voorstellen om die reservepot weer aan te vullen of dat er meer 
geld uit de Algemene Reserve kan worden gehaald. 
Toezegging wethouder Verwoert: door de onzekerheid in de voorliggende 
plannen m.b.t. de BTW-afdracht peuterspeelzaalleidsters, is deze op voorhand 
meegenomen in de financiering. Wellicht is hierdoor nog flexibiliteit te betrachten 
bij de aanwending van middelen. Hij zegt toe terug te zullen rapporteren hoe de 
middelen daadwerkelijk zijn ingezet. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

8. Rondvraag 
 Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) heeft 3 vragen voor de wethouder.  

Allereerst heeft zij van de jeugd uit Opijnen vernomen dat zij van het kastje naar de 
muur worden gezonden tussen de jeugdwerker en de gemeente.  
Ten tweede vraagt zij of er een mogelijkheid is om de Evenementenkalender weer 
bij te gaan houden. 
Als derde heeft zij vernomen dat de verplichte aanwezigheid van Iriszorg bij 
evenementen verhaald gaat worden op de organisatie van de evenementen. Dit 
laatste vindt zij geen goede zaak voor evenementen van kleine verenigingen in 
onze gemeente. 
Wethouder Verwoert antwoordt dat de discussie rondom de jeugd in Opijnen zich 
toespitst op het afwijken van gemaakte afspraken. Hier is men overigens ambtelijk 
volop met de jeugd mee bezig in relatie tot het beschikbare budget.  
Vandaag is net in B&W besproken dat er nogal met data geschoven wordt van 
evenementen, waardoor evenementen op dezelfde datum gehouden worden. De 
evenementenkalender is weer opgepakt.  
In het kader van alcoholmatigingsbeleid en –preventie is aanwezigheid van Iriszorg 
verplicht gesteld. De kosten daarvoor zullen inderdaad worden doorgerekend naar 
de organisaties van evenementen. 
De heer Van Tellingen (VT) heeft begrepen dat de huidige financiering van de 
Iriszorg via het RSA stopt. Hij vindt wel dat er onderscheidt gemaakt mag worden 
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bij het verhalen/doorrekenen van de kosten aan verengingen uit onze gemeente. 
Wethouder Verwoert zegt zich te kunnen voorstellen dat verschil gemaakt wordt 
bij doorrekening van Iriszorg aan commerciële (grootschalige) evenementen en dat 
voor plaatselijke verenigingen bij een (kleiner) evenement naar een oplossing 
wordt gezocht. 

9. Sluiting 
 De voorzitter verzoekt, namens de raadsgriffier, de commissieleden die de 

presentielijst nog niet hebben getekend om dit alsnog even te doen en sluit de 
vergadering om 21.40 uur. 

 
Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Welzijn 
d.d. 10 april 2012 
 
De raadsgriffier,   De voorzitter, 
 
 
 
 
K.G. Steenbergen   C. Nijhoff 


